

STWAKR04



8Days Korea.Busan & JeJu Ski

8天韩国.釜山.济州滑雪



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #02-57/58, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413

Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: gen@super-travels.com



TravelWithSuper



@travelwithsuper

#TravelWithSuper

HIGHLIGHTS

JeJu

- Yongduam Rock
- Ice Museum,3D (Trick) Art+5D Theater
- Sungsan Sunrise Peak
- Seopjikoji
- Orange Farm
- Sung-Up Folk Village
- Jeju Camellia Hill
- Dongmun Market

Busan

- Gamcheon Culture Village
- Oryukdo Sky walk
- Jagalchi Market
- Nampodong Street&PIFF Plaza

Daegu

- Dongseongro
- Ock Yeonji Songhae Park

Ski Resort

- Resort cable car
- INCLD Ski Equipment & Suit Rental

◇ Lotte World

Seoul

- Gyeongbok Palace
- Hongdae Street
- Bukchon Hanok Village
- Myeongdong& Duty Free
- Kimchi DIY + Traditional Korean Wear

Korean Gourmets

- Jeju Black Pork BBQ
- Abalone pot meal
- Busan Seafood Steamboat
- Busan Pork Soup rice
- Korean Meal
- Ginseng Chicken Soup

ACCOMMODATIONS

- 2N Best western Jeju Hotel or similar
- 1N Daegu Inter-burgo Hotel or simila
- 1N High1 & Yongpyoeng Ski Resort or similar
- Seoul Dragon City Novotel Hotel / Seoul Glad Hotel or similar



DAY01: SINGAPORE → SEOUL

For passengers that booked on night flight
Assemble at Changi Airport for your flight to Incheon.(MOB)

For passengers that booked on morning flight:
Assemble at Changi Airport for your flight to Incheon.Upon arrival, transfer to hotel for check-in (Dinner&Day2:B)

DAY 02: SEOUL → JEJU (L/D)

【Take domestic flight to JEJU】

【Yongduam Rock】 a large rock formation shaped like a dragon's head. Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago with 10 m high, and 30m long

【Ice Museum &Trick Art Museum &5D】

Trick Art renders two dimensional paintings in three dimensions by creating illusion. Each work looks differently when seen from different angles or spots. Its magic magnifies when seen from camera lenses.

DAY 03: JEJU (B/L/D)

【Sungsan Sunrise Peak】 The striking archetypal tuff cone was formed by hydrovolcanic eruptions about 5,000 years ago.

【Seobjikoji】 in Jeju Means “ a bump on the land”. One of the famous Korean Drama “All In” filming location.

【Orange Farm】

【Sung-Up Folk Village】

【Jeju Camellia Hill】 It is a large-scale natural garden with the theme of camellias.There are more than 500 kinds of camellias from 80 countries around the world, and more than 6,000 camellia trees are planted in the park.

【Dongmun Market】 It is the most famous and largest traditional market in Jeju Island. It has a wide variety of goods and is cheap.

DAY4:JEJU → BUSAN- DAEGU (B/L/D)

【Take domestic flight to Busan】

【Gamcheon Culture Village】 is called the “Santorini of the East” or the “Lego village. During the Korean war Gamcheon used to be a place for refugees and has long been home for the city's poorest residents.

【Oryukdo Sky walk】 Built in the most southern part of the coastal promenade, overlooking the Five Island, and the distant Haeundae Beach and coastline. The dividing point between the East Sea and the South Sea.

【Jagalchi Market】 The Jagalchi Market is Korea's largest seafood market.

【Nampodong Street&PIFF Plaza】 The theater district of Busan is packed with movie theaters and play houses, hosts to the Busan International Film Festival.

【Dongseongro】 is a major fashion district in Daegu. The streets are packed with hundreds of stores full of personality that reflect the city's fast-paced fashion trends.

DAY 05: DAEGU- SKI RESORT (B/L/D)

【Resort cable car】 take the cable car to the top of the mountain to enjoy the snow

【Ski Activity】 You can experience the fun of skiing (Our company will provide the Ski Equipment & Ski Costume ; except goggles and gloves)

DAY06:SKI RESORT--SEOUL (B)

【Lotte World】 is a major recreation complex in Seoul, South Korea. It consists of the world's largest indoor theme park, an outdoor amusement park called "Magic Island", an artificial island inside a lake linked by monorail, shopping malls, a luxury hotel, a Korean folk museum, sports facilities, and movie theaters.

【Hongdae Street】

DAY 07: SEOUL (B/L)

【Ginseng Gallery Showroom】

【Cosmetic Specialist Shop】

【Gyeongbok Palace】 a royal palace located in northern Seoul, South Korea constructed in 1394 and reconstructed in 1867. (Tuesday: Change to Changdeokkung Palace)

【Bukchon Hanok Village】 The traditional village is composed of lots of alleys, hanok[1] and is preserved to show a 600-year-old urban environment.

【Myeong-dong& Duty Free】 is Seoul's shopping mecca and is a must-see for tourists.

DAY8: SEOUL → SINGAPORE (B)

【Herb Huganbao】

【Kimchi DIY + Traditional Korean Wear】

【Souvenir Shop】 Flight back to Singapore.

Remarks:

1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2.Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.
- 3.Purchase of travel insurance is strongly recommended.

行程要点

济州岛

- 龙头岩
- 冰雕博物馆+3D视觉艺术馆+5D影像馆
- 城山日出峰
- 涉地可支
- 柑橘园、城邑民俗村
- 山茶花之丘
- 东门市场

釜山

- 柑川文化村
- 五六岛天空步道
- 札嘎其市场
- 南浦洞电影街

大邱

- 东城路

滑雪场

- 渡假村缆车
- 包含滑雪服基本滑雪用具与滑雪课程技巧

◇ 乐天世界

首尔

- 景福宫
- 弘大购物区
- 北村韩屋村
- 明洞购物街 & 免税店
- 泡菜DIY及韩式礼服体验

美食风味

- 济州黑猪肉烧烤
- 鮑魚煲餐
- 釜山海鲜火锅
- 猪肉汤饭
- 韩式餐
- 人蔘鷄+人蔘酒+麵

酒店

- 2晚济州：贝斯特韦斯特酒店或同级
- 1晚大邱：英特博果酒店或同级
- 1晚：HIGH 1或龙平度假村或同级
- 首尔：诺富特或格兰德酒店或同级



第一天：新加坡 → 首尔

预订夜间航班的乘客 (MOB)

今晚您将齐聚樟宜机场搭乘飞机前往韩国。

预订早班航班的乘客

今天您将齐聚樟宜机场搭乘飞机前往韩国，抵达后入住酒店（晚餐/D2:早餐）

第二天：首尔 → 济州岛（午/晚餐）

【乘国内班机飞往济州岛】

【龙头岩】，它的形成是由汉拿山火山口喷出的熔岩在海上凝结而成，模样有如龙头。

【冰雕博物馆+3D视觉艺术馆+5D影像馆】强烈的3D美术馆不仅呈现出超酷的视觉效果，游客还可在画前摆出有趣的pose，拍出的照片会有种进入画中的感觉，为这次有趣的旅行留下永久的纪念。

第三天：济州（早/午/晚餐）

【城山日出峰】是位于韩国济州岛东端的一个火山丘，海拔182米，由10万年前海底火山爆发而形成。是世界上少见的保存完整的海底火山丘。

【涉地可支】“涉地”是这一地区古代的名称，“可支”是济州岛方言，意思是指外凸出的地形。这片海岸岬地因为作为韩剧《ALL IN》中的场景而变成热门景点。

【城邑民俗村】是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产，很好地保留了古代村庄的原貌，因而被指定为民俗村并受到保护。【柑橘园】

【山茶花之丘】济州岛最大的山茶花树木园，这里有80多个国家的500多种山茶花，一共有6000多棵山茶花树，网美最爱的秘密花园

【东门市场】是济州岛最有名，最大的传统市场，商品种类繁多，价格便宜。

第四天：济州→釜山-大邱（早/午/晚餐）

【乘国内班机飞往釜山】

【柑川文化村】被誉为釜山圣托里尼与马丘比丘的「甘川洞」。现在这里已经是观光客最爱的景点之一了，像童话小村般的缤纷色彩、艺术风情，更有着亲切可人的居民们。

【五六岛天空步道】建在海岸散步道的最南端，可远眺五六岛，及远处的海云台海滩和海岸线。

【札嘎其市场】是韩国最大的水产市场。朝鲜战争以后定型为活鱼市场，这里卖鱼的人基本上都是女人。

【南浦洞电影街】街上剧场密布，釜山国际电影节时，这条电影街便成为人潮汇聚的中心舞台。为纪念电影节，南浦洞街上建起PIFF (Busan International Film Festival) 广场，每年刻有获奖人手掌、脚印的铜盘和获奖作品名字的铜盘都会被镶在广场的地面上

【东城路购物中心】是大邱最繁华、最有名、也是最具有代表性的商业街。

第五天：大邱-滑雪场（早/午/晚餐）

【渡假村缆车】可以到达滑雪场顶部，鸟瞰滑雪度假村冬季雪景

【滑雪】体验滑雪的乐趣（含租用雪衣和雪具，不含滑雪镜与手套）

第六天：滑雪场→首尔（早餐）

【乐天世界】同迪斯尼乐园一样堪称世界级的主题游乐园。是位于韩国首尔的大型娱乐设施，它包括一个大型室内主题公园、户外游乐园、商场、酒店、韩国民俗村、体育设施、电影院组成的一个领域

【弘大购物区】在韩国被称为「年轻人的街」，充满活力与激情

第七天：首尔（早/午餐）

【高麗人蔘專賣店】【护肤用品專賣店】
【景福宫】（每逢週二改昌德宫）景福宫建于1394年，是朝鲜王朝的正宫，也是朝鲜五大宫阙中规模最大的，具有600多年历史。

【北村韩屋村】最具韩国特色的村庄，是传统韩屋最具代表性的传统居住地！

【明洞购物街&免税店】明洞有它吸引人的独特魅力之处。

第八天：首尔→新加坡（早餐）

【護肝寶專賣店】

【韩国传统文化体验：泡菜DIY、穿韩式礼服、品尝人蔘牛奶汁】

【土产店】，之后前往飞机场。

备注：

1. 在公司无法预测和控制或COVID-19限制的情况下，行程可能更改
2. 行程顺序，餐食和酒店均以最终确认为准。
3. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。

